
Zápis z porady vedení konané dne 17. 6. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Veselý, Křenek, Holub, Ledvinka, Matyska, Kohoutková, 

Dostál, Bartošek, Novotná Buršíková 

Omluveni: Račanský 

1. Úkoly z minulé porady  

− schůzka s Pištěkem proběhne 17. 6. hned po kolegiu 

− workshop identity management – naplánován na 27. 6.  

− cesťáky – přípravu podkladů dokončuje Kohoutková – domluví si schůzku s ředitelem 

− lidé pro správu síťových prvků – schůzka proběhne se středu. 

− přebírání LVT na RMU – Veselý informoval o současném stavu 

− přístupy techniků do budov – řeší Holub 

 

2. Řád kolegií přes léto  

− Kolegium pravděpodobně nebude každý týden 

− 24. 6. je ředitel služebně v zahraničí, kolegium vede Veselý 

− 8. 7. končí pravidelná kolegia za přítomnosti ředitele, režim přes léto upraví vždy 

zastupující ředitel, předpokládají se nicméně pravidelné schůzky s podstatně kratším 

trváním. První „poprázdninové“ kolegium bude pravděpodobně 26. srpna.  

− Zástupnost tajemníka zajistí Šrubařová uvnitř divize, zastupitelnost v divizích si zajistí 

divizní podle potřeby. 

− Ředitel předběžně nebude přítomen od 8. 7. do poloviny srpna, po většinu doby jeho 

nepřítomnosti jej bude zastupovat Ing. Veselý (přesná pověření stanoví ředitel). 

 

3. Rozpočet 

− Z března máme v hrubých rysech rozpočet a čerpání na jednotlivých zakázkách.  

− Tajemnice pošle aktuální stav čerpání jednotlivých zakázek, divizní provedou 

aktualizaci plánu (bez mezd a investic). Komentář je třeba, pokud dochází k navýšení 

proti březnovému plánu, je nezbytné zohlednit i možné nižší čerpání v zakázkách. 

(odpovídají divizní) 

− Budou rovněž upraveny plánované limity u zakázek spravovaných vedoucími. 

− Náklady na materiál – vyřeší se pomocí zakázky na materiál a 5 podzakázek pro 

jednotlivé divize. Každé divizi bude přidělen stejný objem prostředků, není třeba jej 

vyčerpat. Šrubařová s Rexovou udělají odhad očekávaných nákladů na základě hodnot 

za loňský rok. Z této zakázky hradit veškerý neinvestiční materiál i mobiliář. (za 

přípravu odpovídá Šrubařová) 

− Cestovné – náklady za účast na odborných konferencích preferenčně hradit ze zakázky 

1802.  

− Investice – budou řešeny centrálně na základě přiměřeně informativní žádosti 

(předkládat tajemnici). 



− Finančně silné projekty do jisté míry disponují svými prostředky samy, záležitosti, kde 

hrozí kupř. souběh odměn- rozhodují buď divizní, nebo ředitel. Divizní se podívají do 

svých peněz, kolik má smysl, aby příslušné skupině zůstala. (odpovídají divizní) 

− hospodářská činnost – nemáme odhad práce, kterou HČ představuje. HČ má 

automaticky vrátit mzdy osob, které na ní pracují.  

− Divizní se zamyslí nad některými historickými věcmi – kupř. matrika studentů 

(odpovídá Kohoutková, Křenek) 

− je potřeba probrat jednotlivé položky a zjistit, kolik zůstane opravdu na další rozdělení 

(odpovídají divizní).  

− Během tohoto týdne bude kontaktovat Matyska divizní, divizní budou mít připraveno.  

 

4. Odměny  

− Bude řešit ředitel osobně s divizními, ti potřebují mít již hotovou představu 

diferenciace odměn u svých podřízených. 

Divizní si projdou přímo kontrolované zdroje peněz (zejména z HČ, ale i projektové) a 

s ředitelem domluví objem prostředků určený na odměny teď v pololetí. (odpovídají 

ředitel a divizní) 

− V následujícím čtvrtletí se budou upřesňovat pravidla generování prostředků na 

odměny zejména z hospodářské činnosti, ale i projektů (zejména tam, kde projekty 

přináší netriviální nepřímé prostředky do rozpočtu). 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


